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DE ZECE PUNCTE
Notă: După închiderea ediției pentru numărul trecut 
al ziarului, am primit pe e-mailul redacției răspunsuri 
corecte la întrebarea despre școala de pilotaj Chitila 
și de la cititorii: Maria Benga, Sorin Cristea, Letiția 
Băcanu, Ioana Florea și Aurora Gheorghe. 
Răspunsul la întrebarea de zece puncte din ediția 

Întrebarea ediției, la care va invităm să raspundeți pe adresa de e-mail 
chitilaazi2019@gmail.com, este:
Câte situri arheologice sunt înregistrate pe teritoriul orașului nostru?

trecută a ziarului ne-a fost oferit de cititorii, 
Mirela Pintilie, Dan Neagu, Georgeta Vasile, 
Ioana Carmen, Nicolae Adrian Arganisciuc: 
„Prima unitate de învățământ din Chitila a 
fost Școala „Ion Olteanu”, care funcționa în 
anul 1907.” Mulțumim și felicitări tuturor!
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INTERVIU
Inginerul Alexandru 
Constantinescu, unul 
dintre cei mai impor-
tanți investitori din 
Chitila, despre secretele 
reușitelor sale în dome-
niul transporturilor cu 
temperatură controlată. 
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ȘCOALĂ
A fost inaugurată încă o 
școală, reabilitată, mod-
ernizată și dotată la nivel 
european, școala și grupa 
de preșcolari din Rudeni. 
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PARCĂRI
A început derularea 
proiectului primăriei, pe 
2022, pentru amenajarea 
de noi locuri de parcare. 
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EMINESCU

CĂSĂTORIE

Ziua Culturii Naționale 
și Ziua Eminescu 
sărbătorite și la Voinicel.

Primăria a premiat 11 
familii chitilene cu ocazia 
împlinirii a 50 de ani de 
căsătorie neîntreruptă. 
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RESTAURANT
Descoperă „Casa vânăto-
rească” din Chitila, un 
loc elegant și rafinat pe 
malul Lacului cu Nuferi. 

AZI ÎN CHITILA CULTURĂ
FILM PICTURĂ SCULPTURĂ

“CHITILA FILM FEST” “CHITILA SUMMER ART” TABĂRA DE SCULPTURĂ
CHITILA

Ed.
X

Ed.
VII

Ed.
I

14 regizori invitat special:
Alexandra

Ușurelu14 filme
300

spectatori
în 2 zile

400
vizitatori
în 6 zile

5 sculptori 5 lucrări
de artă membrii UAP

7 artiști plastici
membrii UAP

800
spectatori
în 30 ziledonate orașului

festival de film în aer liber tabără de pictură în aer liber

de ani s-au scurs din 24 ianuarie 1859, 
data care a rămas în istoria românilor 

ca cea la care s-a înfăptuit Unirea Principatelor, 
la scurt timp după alegerea colonelului 
Alexandru Ioan Cuza ca domn al Moldovei și 
Tării Românești. După mulți ani în care pașii 
spre îndeplinirea dorinței de unitate a românilor 
au fost împiedicați de atitudinea marilor puteri 
europene, aceasta a devenit realitate în contextul 
favorabil creat de Congresul de pace de la Paris, 
de după încheierea războiului Crimeii. 

163

Convenția adoptată la Paris în 1858 
propunea o uniune „nefirească” cu doi 
domni și două parlamente, dar 
românii vor profita de faptul că în 

convenție nu era specificată interzicerea alegerii 
aceleiași persoane ca domnitor în cele două țări 
române, iar unioniștii și conservatorii din cele 
două parlamente susțin candidatura lui Cuza la 
funcția de domnitor și acesta va fi ales la 5 
ianuarie 1859 domnitor în Moldova și la 24 
ianuarie 1859 domnitor în Țara Românească.
Unirea de la 1859 a dus la transformarea 
„României” de atunci într-un stat modern, 
aducând pentru prima dată elemente 
occidentale în viața românilor.

Unirea de la 1859,
primul pas spre România

60 de ani de educație continuă în Chitila
Școala Gimnazială „Prof. Ion Vișoiu” 
sărbătorește, în 22 şi 23 ianuarie, „Zilele 
școlii” - devenite o tradiţie a 
excelenței în învățământul ilfovean - 
marcând, anul acesta, o cifră simbol a 
existenţei sale: 60 de ani de muncă educa-
tivă neîntreruptă în comunitatea chitileană.
Viziunea unității de învățământ - „O școală 
pentru comunitate” -, vorbește despre rolul 

unic al școlii în societate, acela de a crea contex-
te de învățare prin care elevii să poată 

deveni cetățeni activi, autonomi, 
adaptați societății, dar și despre 

atenția acordată activităților prin care 
cresc, învață și se dezvoltă împreună elevi, 

profesori, părinți și comunitate.
Mesajul directorului școlii, prof. Ștefania 

Duminică, în pagina 7.
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De vorbă cu primarul tău

Noi configurări pentru Chitila:
Reformularea eficienței, perfecționarea inițiativelor

Dragi concetățeni, 

Al vostru, 
Emilian Oprea

ineînțeles, în prim-plan 
avem continuarea 

proiectelor deja începute în anul 
precedent, atât a celor pe fonduri 
locale - fonduri naționale pe 
diversele programe de dezvoltare, 
cât și a celor pe fonduri europene 
- Școala Gimnazială, Parcul Valea 
Mangului, iluminatul public, 
achiziția de autobuze electrice. În 
plus, accelerăm și digitalizarea 
serviciilor din primărie, astfel 
încât să devenim o instituție 
modernă, implicată cât mai 
eficient în comunicarea cu 
cetățenii și deservirea acestora. 

PROIECTELE CHITILEI 
ACCESEAZĂ FONDURILE 
PLANULUI NAȚIONAL DE 
REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ
O miză importantă pentru noi în 
acest an nou, mai sunt și proiectele 
de interes pentru orașul nostru și 
formularea cererilor de finanțare 
pe axele care ne permit accesarea 
fondurilor fără contribuția noastră 
financiară, anume fondurile Planu-
lui Național de Redresare și Rezil-
iență. Tot în această perioadă 
discutăm și cu factorii de răspun-
dere care gestionează aceste fondu-
ri - conducerea Agenției pentru 
Dezvoltare Regională București-Il-
fov - pentru o selecție exactă a 
accesării proiectelor pe care le 
avem în portofoliu pentru Chitila. 

AUTOBUZE ELECTRICE, 
REABILITAREA BLOCURILOR 
ȘI PARC FOTOVOLTAIC
După cum am menționat, nu neg-
lijăm nici sectorul spațiilor verzi, 
astfel că, având la Rudeni un teren 
neproductiv de circa 14 hectare, 
plănuim aici atât crearea unui 
spațiu împădurit, cât și a unuia de 
agrement și de asemenea, vrem să 
dezvoltăm pe 3 hectare din totalul 
celor 14, un proiect de panouri 
fotovoltaice astfel încât să obți-
nem energia necesară susținerii 
cheltuielilor energetice publice ale 
orașului. 
Suplimentarea achiziționării 
autobuzelor nepoluante pentru 
Chitila rămâne, așadar, pe lista 
planurilor noastre pentru noul an, 
în vederea completării parcului 
auto al orașului, sectorul trans-
portului bucurându-se de o 

importanță crescută în procesul 
continuu susținut de primărie 
care vizează creșterea calității 
vieții. În continuare ne preocupă 
finalizarea reabilitării termice a 
blocurilor, precum și celelalte 
proiecte ce necesită a fi dezvoltate 
din fonduri naționale, dintre care 
amintim piațeta urbană la stan-
darde europene pe care avem în 
plan să o concretizăm, ulterior 
procurării de la CFR a rondului de 
la Gară și amenajării pe un proiect 
complementar Străzii Păcii.
 
SIGURANȚĂ RUTIERĂ 
SPORITĂ PENTRU INTER-
SECȚIA ISLAZ-BANATULUI
Nu în ultimul rând, căutăm 
soluții pentru finalizarea reabil-
itării și modernizării pasajului 
pietonal de la Gară în colaborare 
cu Ministerul Transporturilor, 
precum și pentru gândirea unui 
ansamblu de mijloace care să 
aducă un plus de siguranță 
rutieră intersecției Strada Islaz - 
Șoseaua Banatului (avem în con-
siderare fie semaforizarea acestei 
intersecții, fie crearea unui sens 
giratoriu menit să modereze 
traficul rutier în acea zonă). 
Această intersecție se află în 
atenția noastră cu atât mai mult 
cu cât urmează a fi frecventată de 
mulți copii, în cursul acestui an 
urmând a avea în zonă un nou 
parc și o nouă școală. În acest 

sens, anul trecut am solicitat 
factorilor responsabili de la Com-
pania Națională de Autostrăzi și 
Drumuri Naționale să efectueze 
măsurători la fața locului și 
împreună cu aceștia vom discuta 
cele mai bune măsuri de imple-
mentat. 

Așadar, ne așteaptă un an plin, 
promițător, cu numeroase 
perspective pentru orașul nostru 
aflat în continuă evoluție, al cărui 
progres vizează confortul 
dumneavoastră și este posibil 
doar prin solidaritatea tuturor 
celor implicați. 

ȘTIRI

B

Bucurându-ne de sfârșitul unui 2021 plin de provocări, ajustări, cât și adaptări la situații neprevăzute, 
iată-ne din nou la începutul unui alt an în care planurile pentru Chitila se creionează cu tonus și entuziasm. 

COLECTAREA SELECTIVĂ ESTE OBLIGATORIE!INFORMARE INFORMARE
Conform O.U.G. nr. 92 din 19 august 2021 privind regimul deșeurilor, producătorii de deșeuri și deținătorii de deșeuri sunt 

obligați să colecteze separate cel puțin următoarele categorii de deșeuri: hârtie, metal, plastic și sticlă.

n cazul deșeului menajer, 
este important că acesta să 

fie colectat în containerul 
potrivit. Dacă avem o cutie de 
iaurt sau o sticlă de suc din 
plastic, acestea nu se aruncă la 
plastic, deoarece au fost 
contaminate cu produs. Pentru 
a fi reciclate la plastic, este nece-
sar să fie spălate cu apă înainte, 
pentru a le decontamina. 
Deșeurile provenite din 
construcții, se pot ridica 
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contra-cost de către operatorul 
local de salu-
britate COM-
PANIA ROM-
PREST S.A. 
C o n t a c t : 
021.306.7000; 
021.306.7028; 
021.306.7029. 

C o n f o r m 
Hotărârii Con-
siliului Local cu nr. 113/25.11.2021 

Î privind stabilirea sancțiunilor în 
cazul nere-
s p e c t ă r i i 
obligației de 
colectare sepa-
rată a deșeu-
rilor pe raza 
UAT Chitila, 
nerespectar-
ea preveder-
ilor mai sus 
menționate, 

se sancționează cu amendă de 

la 200 lei la 500 lei, 
pentru persoanele fizice, 
și de la 1.000 lei la 2.000 
lei, pentru persoanele 
juridice.

Pubelele pentru fracția 
umedă/uscată și resturile 
vegetale din gospodărie, 
trebuie să fie depozitate în 
fața imobilului, doar în zilele 
stabilite pentru colectare!

DE CE ESTE IMPORTANTĂ 
COLECTAREA SELECTIVĂ?

• se economisește energie;
• se reduce poluarea pentru a dispune 

de resurse mai curate;
• se micșorează cantitatea de gunoi;

• se conservă resursele naturale;
• se contribuie semnificativ la 

creșterea calității vieții;
• se obțin produse mai ieftine, amba-

laje mai ieftine.

Prin formularea cererilor 
de finanțare, semnarea 
unor proiecte de succes, 
precum și prin implemen-
tarea lor, estimăm realist 
că orașul nostru va deveni 
în viitorul apropiat un 
etalon pentru localitățile 
urbane, cu avantaje multi-
ple pentru cetățeni, cu un 
plus de siguranță pe stradă 
și o eficiență ridicată a digi-
talizării serviciilor.
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Orașul se dezvoltă

Școală de nivel european pentru copiii din Rudeni 

A

ucrările de consolidare și reabilitare - atât la 
școală, cât și la grupa de preșcolari - au constat 

în: sub-zidiri și sub-betonări la fundații, refacerea 
perimetralului, desfacerea 
suprafețelor degradate și 
refacerea acestora, 
consolidări la pereți și 
tencuieli interioare și 
exterioare, zugrăveli și 
vopsitorii, montarea de 
parchet în săli și de gresie 
pe holuri și grupuri sani-
tare, faianță la grupurile 
sanitare, accesorizarea 
unui grup sanitar pentru 
persoane cu dizabilități, 
montarea de tâmplărie 
interioară și exterioară din PVC, înlocuire șarpantă, 
montarea de învelitoare din tablă tip Lindab și termo-
sistem la fațadă, instalații electrice, inclusiv corpuri de 
iluminat, instalații sanitare, inclusiv obiecte sanitare, 

instalații termice, inclusiv centrală termică și boiler, 
montarea de hidranți interiori cu gospodărie de apă, ca 
și de generator electric, sistem de detecție, semnalizare 

și avertizare la incendiu și 
un sistem CCTV, realiza-
rea de trotuare, scări de 
acces și rampă pentru 
persoane cu dizabilități.
De asemenea, primăria a 
dotat școala și grupa de 
preșcolari cu mobilier 
modern: bănci monopost, 
scaune, catedre și dulapuri 
și a achiziționat table inter-
active cu videoproiector, 
calculatoare în fiecare sală 
de clasă, flipchart, impri-

mante și multifuncțional color format A3 pentru 
cancelarie, iar elevii din Rudeni vor avea și o sală de 
informatică, pentru aceasta fiind achiziționate 28 de 
PC-uri dotate cu soft licențiat.

utoritățile publice dau o veste bună posesorilor 
de autoturisme din Chitila: în scurtă vreme, 

chitilenii vor beneficia de noi locuri de parcare de 
reședință, primăria manifestând preocupare pentru 
crearea de parcaje de reședință și reamenajarea celor 
existente. Pentru aceasta, încă din prima săptămână 
a acestui an s-a demarat procedura de marcare/re-
marcare, precum și cea de numerotare a locurilor de 
parcare din cadrul parcajelor de reședință din oraș, 
ne-au informat reprezentanții departamentului 
administrativ din Primăria Chitila.
Astfel, pe Intrarea Banatului, la terenul de sport s-au 
marcat 11 noi locuri de parcare, iar în zona Aurel Vlaicu, 
de la intersecția cu strada Păcii la intersecția cu strada 
Dornei - stradă cu sens unic - s-au marcat 45 de locuri 

noi de parcare pe ambele părți ale carosabilului. Toto-
dată, echipele de lucrători ai primăriei efectuează remar-
carea locurilor de parcare în parcajele de reședință din 
Banatului nr. 2, Banatului SCT și Banatului nr. 44.
De asemenea, a fost aprobată documentația tehni-
co-economică aferentă lucrării de utilitate publică, 
justificată și de cererile locatarilor din zonă și după 
data de 15 februarie se demarează procedura de con-
struire a unui număr de 98 de noi locuri de parcare în 
incinta blocurilor F1-F4 din zona Aurel Vlaicu, total-
ul locurilor noi de parcare din oraș ajungând la 154.
Totodată, în baza Hotărârii Consiliului Local numărul 
139 din data de 28.12.2021, taxa anuală pentru locuri-
le de parcare a fost stabilită la suma de 160 lei.
Cererile pentru locurile de parcare din parcajele de 
reședință, alături de documentele aferente, se depun la 
sediul Primăriei Chitila, ori pe adresa de email: admin-
istrativ@primariachitila.ro, iar pentru mai multe 
informații cu privire la locurile de parcare cetățenii pot 
apela numărul de telefon 021.436.37.09 interior 109.

La școala din Rudeni au fost finalizate luna aceasta lucrările de consolidare, reabilitare și 
modernizare completă, iar copiii și-au putut relua activitatea în condiții de nivel european.

Primăria amenajează
154 noi locuri de parcare

L

OPRIREA, STAŢIONAREA ŞI PARCAREA
(1) Se consideră oprire imobilizarea voluntară 
a unui vehicul pe drumul public, pe o durată de 
cel mult 5 minute. Peste această durată, imobi-
lizarea se consideră staţionare.
(2) Nu se consideră oprire:
a) imobilizarea vehiculului atât timp cât este 
necesară pentru îmbarcarea sau debarcarea unor 
persoane, dacă prin această manevră nu a fost 
perturbată circulaţia pe drumul public respectiv;
b) imobilizarea autovehiculului având o masă 
totală maximă autorizată de până la 3,5 tone, 
atât timp cât este necesar pentru operaţiunea 
de distribuire a mărfurilor alimentare la 
unităţile comerciale.
[...]
(4) Se consideră parcare staţionarea vehicule-
lor în spaţii special amenajate sau stabilite şi 

semnalizate corespunzător.
(5) Vehiculul oprit sau staţionat pe partea caros-
abilă trebuie aşezat lângă şi în paralel cu marginea 
acesteia, pe un singur rând, dacă printr-un alt 
mijloc de semnalizare nu se dispune altfel. Moto-
cicletele fără ataş, mopedele şi bicicletele pot fi 
oprite sau staţionate şi câte două, una lângă alta.
CONSTITUIE CONTRAVENŢIE ŞI SE 
SANCŢIONEAZĂ CU AMENDĂ OPRIREA ȘI 
STAȚIONAREA ÎN URMĂTOARELE LOCURI: 
- pe zone şi spaţii verzi, parcuri, spaţii şi locuri de 
joacă pentru copii;
- pe trotuare, piste obligatorii pentru pietoni 
și/sau bicicliști, scuaruri, insule de dirijare a 
circulației, în alveole și în stațiile mijloacelor de 
transport în comun;
- în intersecții, inclusiv cele cu circulație în sens 
giratoriu, precum și în zona de preselecție unde 

POLIŢIA LOCALĂ BULETIN INFORMATIVBULETIN INFORMATIV

sunt aplicate marcaje continue, iar în lipsa acestora, 
la o distanță mai mică de 25 m de colțul intersecției;
- în stațiile mijloacelor de transport public de 
persoane, precum și la mai puțin de 25 m înainte 
și după acestea;
- în dreptul altui vehicul oprit pe partea caros-
abilă, dacă prin aceasta se stânjenește circulația a 
două vehicule venind din sensuri opuse, precum 
și în dreptul marcajului continuu, în cazul în care 
conducătorii celorlalte vehicule care circulă în 
același sens ar fi obligați, din această cauză, să 
treacă peste acest marcaj;

Este interzisă ocuparea trotuarelor cu vehicule 
imobilizate, iar când aceasta este permisă, 
conform indicatoarelor sau marcajelor, 
lăţimea minimă a trotuarului lăsat la dispoziţia 
pietonilor trebuie să fie de cel puţin un metru.

Parcarea pe trotuar permisă doar în zonele marcate sau reglementate prin indicator.
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Poveste de succes

Succesul prin mișcare sănătoasă

 

Aceste rânduri sunt, într-un fel, deosebite, fiindcă cuprind povestea unei tinere chitilence care a avut 
îndrăzneala de a-şi urma ideile în căutarea unui loc în viaţă. De a alege un drum şi de a-şi clădi o afacere de 

succes bazată numai pe propriile sale pasiuni.

storia Mădălinei Moroșanu, antrenoare de 
fitness la Clubul Sportiv Chitila - este în întregime 

istoria unei pasiuni. Ştiu că sunt cuvinte folosite prea 
des şi care nu mai au ecou dar, cu adevărat, asta este. 
Mădălina este apropiată din copilărie de sport, a urcat 
treptele podiumurilor din lumea dansului sportiv de 
performanță. Apoi, pasiunea i-a dictat să intre în 
lumea profesioniștilor aerobicului și fitnessului şi a 
început o carieră de succes ca trainer și group fitness 
instructor, reușind să aducă acest gen de mișcare, ce 
combină forța și frumusețea, chitilencelor dornice să 
trăiască sănătos și să arate perfect.
„Ideea unui curs de aerobic și fitness s-a bucurat de o 
mare deschidere din partea autorităților locale și a 
directoarei clubului, care au aceptat imediat proiect-
ul și care au ajutat-o să pună pe roate programul 
destinat chitilencelor”, povestește tânăra antrenoare. 
„Aerobic Athletic Course” susținut de Mădălina, care 
s-a dovedit unul dintre proiectele de succes maxim ale 
Clubului Sportiv Chitila, este o formă de dezvoltare 
personală, dar și un mod plăcut şi mai cu seamă sănă-
tos de eliberare a stresului şi tensiunilor acumulate.
„Anul 2021 a fost un an plin de lucruri mărețe și 

I

obiective atinse în cadrul Clubului Sportiv Chitila, în 
privința orelor de aerobic și nu numai. Am reușit să 
ne antrenăm și în ciuda pandemiei, mutând orele pe 
online sau în aer liber. Am sărbătorit prin sport 
fiecare zi, iar când a fost motiv de sărbătoare, tot 
sportul ne-a adus împreună. De exemplu, „Ziua 
internațională a desertului” am celebrat-o cum se 
cuvine, ne-am bucurat de dulce, dar i-am dedicat și o 
oră de mișcare - oră în care am ars caloriile dulciu-
rilor consumate toată ziua”, spune Mădălina, 
adăugând despre anul tocmai început: „Anul 2022 se 
anunță un an plin de evenimente și de lucruri menite 
să ne schimbe viață și să ne ajute să evoluăm împre-
ună. Primul eveniment este menit să vină în ajutorul 
micuțului Tudor, care la vârsta de 2 ani și jumătate a 
fost diagnosticat cu o formă rară de cancer. Un mar-
athon de aerobic ne aduce împreună pentru a putea 
contribui la șansa lui Tudor la viață”.

Cu ajutorul sesiunilor conduse de ea, femeile care vin 
la Clubul Sportiv pot scăpa de stres, oboseală sau 
insomnie, pot preveni şi trata unele afecţiuni - de la 
stimularea acuităţii vizuale după ore întregi de lucru la 
computer sau recăpătarea mobilităţii spatelui şi 
umerilor după statul la birou, până la echilibrarea 
dinamică a coloanei vertrebrale şi eliminarea bloca-
jelor musculare din zonele cervicală, lombară şi 
abdominală. De altfel, explică antrenoarea, specialiştii 
au determinat că în timpul antrenamentului de fitness 
se eliberează neurotransmiţători responsabili pentru 
starea noastră de bine, iar mișcarea respectivă poate 
deveni o cale de însănătoşire, dar și o regulă de viaţă.
Pentru că este o fire extrem de sociabilă și iubește 
provocările, Mădălina a învățat ușor că perseverența 
este cheia succesului, iar rezultatele vin prin muncă. 
Nu își imaginează, așa după cum spune, nici o zi fără 
un nou obiectiv și fără sport, fie că este în sala de 
fitness, fie că aleargă în parc sau, pur și simplu, face 
mișcare acasă. „Am iubit de mică sportul și am încer-
cat să am un stil de viață cât mai sănătos. De aceea, 
începutul de an a venit la pachet cu un curs de 
„Nutriție aplicată în remodelare corporală”, care să 
ușureze felul în care pot veni în ajutorul clientelor 
mele și nu numai. Ne dorim să organizăm mai multe 
evenimente în acest an printre care: workshop-uri de 
aerobic în aer liber, workshop-uri de nutriție, Ziua 
Porților Deschise și multe altele. Aceasta pentru că eu 
consider că în viață totul este despre evoluție, despre 
învățare, despre recunoștință, despre iubire!”, 
adaugă frumoasa antrenoare chitileancă.

Premii pentru performanță
la Clubul Sportiv Chitila

ele patru campioane mondiale de la secția de 
karate a Clubului Sportiv Chitila, împreună 

cu antrenoarea lor Magdalena Tamași, au fost 
răsplătite la final de an de către Emilian Oprea, 
primarul orașului Chitila și de conducerea clubului, 
cu premii în bani și diplome, în semn de încurajare 
și de apreciere pentru rezultatele deosebite obțin-
ute în acest an competițional. Sportivele premiate 
sunt: Oana Ștefania Sauciuc, Denisa Vul-
căneanu, Bianca Tamași și Alesia Ioniță.
De asemenea, au fost premiați cu bani și diplome de 
onoare și cei doi sportivi campioni de la secția de 
scrimă, Alexandru Mihai Țugui și Gabriel 
Ionuț Sarău, împreună cu antrenorii care îi 
pregătesc: Cătălin Dumitru, Paul Costea și 
Mihai Cucu-Dumitrescu.

C

Felicitări pentru performanțele obținute și 
ne dorim ca și în următorii ani, sportivii chit-
ileni să obțină cel puțin aceleași rezultate!
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Interviu

„Am intuit, de acum 28 de ani,
dezvoltarea transportului frigorific”

 

Reușita unei companii poate avea multe 
chipuri. Pornește de la o pasiune ori de la o 
intuiție, dintr-o necesitate sau poate dintr-o 
ambiție, la care se adaugă apoi expertiza, 
inspirația, dar și o mare de trudă.

Alex Internațional Transport, una dintre 
investițiile majore din Chitila, compania-ex-
pert în logistică și transporturi frigorifice 
(așa-numitele transporturi cu temperatură 
controlată), condusă de Alexandru Constanti-
nescu, a reușit să facă față provocărilor 
pandemiei și chiar să se dezvolte spectaculos. 
Pentru succes, rețeta aplicată a avut mai 
multe ingrediente: respectarea planurilor pro-
puse și a obligațiilor contractuale, fidelizarea 
clienților, optimizarea operațiunilor de trans-
port și orientarea strategică a investițiilor 
către zona de distribuție finală pe segmentul 
de temperatură controlată și către dezvoltarea 
unei rețele de puncte de lucru în întreaga țară.

Alex Internațional Transport este o companie 
fondată în 1994, care a trecut prin diferite etape și 
în 1997 a pornit pe direcția de a efectua transport 
pentru produse cu temperatură controlată, altfel 
spus transport frigorific. Au fost pași urmați în 
direcția asta, în care societatea a pornit-o ca fiind o 
casă de expediție, neavând suficiente fonduri 
pentru a-și achiziționa propriile camioane. 
Momentul acesta a venit în 1998, când am 
cumpărat primele mașini second-hand și am și 
început să lucrăm cu primii clienți importanți din 
România, aferenți acestei piețe de transport cu 
temperaturi controlate. În anul 1999 parcă, s-a 
achiziționat primul camion de 20 de tone - noi 
inițial având în proprietate camioane de 16 paleți, 
adică 12 tone - iar apariția și semnarea unor 
contracte cu alte firme din domeniu au dus la 
creșterea parcului auto al firmei, parc auto care a 
crescut prin leasing-uri, la momentul respectiv.
În anul 2005 am început și activitatea de transport 
internațional, prima relație fiind cu Grecia, iar 

Cine este Alex Internațional Transport? 
Care este „istoria” din spatele acestui grup 
complex și parcursul său în business?

Suntem, în momentul de față, aproximativ 180 de 
oameni în firmă, mai facem angajări și în general 
posturile care se mai eliberează sau după care ne 
uităm, sunt cele de conducători auto.

Câți oameni lucrează la Alex Transport? Se 
vor mai face angajări și pentru ce posturi?

Beneficiile lucrului la această companie... Aici, 
știți cum e, i-aș lăsa pe cei care lucrează să spună 
dacă au sau nu beneficii. Suntem o companie 
serioasă, ne plătim salariile la timp, n-am avut nici 
o zi întârziere la plata salariilor de 28 de ani de 
când funcționăm, înțelegem nevoile oamenilor 
care lucrează pentru companie, încercăm să-i 
ajutăm pe cât posibil pe cei care au nevoie, e un 
mediu sănătos, avem investiții serioase în mijlo-
acele de producție, adică în mașini - sunt mașini 
cu un număr de ani rezonabil, nu acele mașini 
vechi de 50 de ani pe care le mai vedem în alte 
părți (râde). Sigur că glumesc cu cei 50 de ani...

Care sunt beneficiile lucrului la această companie?

Planurile de dezvoltare pentru următorii ani depind 
în mare măsură de ce se va întâmpla pe piață. 
Suntem la nivel național, avem 32 de puncte de 
lucru în toată țara cu acele „noduri de transport” - 
microdepozite cu temperatură controlată și moni-
torizare video. Avem oameni angajați în majoritatea 
orașelor importante din România, avem mașini 
alocate în majoritatea orașelor și aș numi Ploiești, 
Brașov, Cluj, Suceava, Iași, Constanța, Baia Mare, 
Timișoara, Deva și încă multe altele. Sunt oameni 
de-ai noștri care lucrează și care sunt în zonele 
respective și au mașini alocate în aceste zone.

Care sunt planurile de dezvoltare pentru 
anii următori?

Am fost axați 100% de la început pe transportul 
frigorific, deci am încercat să ne specializăm, să 
spun așa, numai pe un singur domeniu, pentru că 
am intuit aici o zonă de nișă, prea puțin accesată 
pe atunci. Fiindcă în 1997 când am început noi, 
aveam ca și concurență... portbagajele, adică 
oamenii își duceau porcul în portbagaj, că nu-i 
oprea nimeni de la asta. Am avut, zic eu, viziune și 
m-am gândit că odată cu trecerea timpului nu-ți 
mai poți duce cu punga tot felul de chestii care țin 
de control al temperaturii. Cam asta a fost gândi-
rea mea la momentul acela și am fost destul de 
constant și consecvent. Iar, special? Da, încercăm 
să ne facem treaba cât de bine putem, încercăm să 
rezolvăm toate solicitările clienților noștri și tot 
timpul să venim în întâmpinarea dorințelor lor.

Ce credeți că vă diferențiază de alte companii 
de profil? Faceți ceva în mod special?

Noi chiar ne-am dezvoltat și am fost foarte atenți 
la fiecare pas pe care l-am făcut în acești doi ani 
de pandemie. Am prestat în continuare niște 
servicii de calitate, am încercat să trecem peste 
perioada aceasta având grijă de proprii angajați, 
prin lucrul de acasă la început de pandemie, așa 
cum au făcut și alte firme. Totuși, pentru noi, 
anul 2021 a fost un an în care noi am continuat 
planurile de dezvoltare pe care le făcusem cu un 
an - doi înainte și am urmat strategia pe care am 
făcut-o undeva în anul 2016.

Ultimii doi ani nu au fost prea fericiți 
pentru zona de business. Cum ați traversat 
criza pandemiei și ce credeți că v-a ajutat 
să rămâneți alături de cei puternici pe 
piață, în timp ce multe alte companii, chiar 
și de renume, au pus lacătul pe ușă?

În 2022 cred că în continuare va fi nevoie de 
medicamente și de mâncare, din cele două 
segmente în care noi activăm. Și nu, nu luăm în 
calcul un alt gen de distribuție, întreg parcul 
nostru auto este construit pe criterii de tempera-
tură controlată, deci puțin probabil să ne ducem 
spre altă direcție, de exemplu de băuturi sau 
non-frigo, să spun așa.

Cum credeți că vor evolua, în 2022, piețele în 
care activați: piața farma, cea de distribuție 
cu temperatură controlată și poate vă 
gândiți și la un alt gen de distribuție?

Sunt suficiente locuri de muncă pentru șoferi în 
România, există și tendință salarială crescătoare în 
ultimii ani de zile... Din păcate, avem locuri și nu 
avem ocupanți, dar asta e o chestie care nu se întâm-
plă doar în România, este o problemă generală.

Ce credeți, sunt suficiente locuri de muncă 
pentru șoferi în România?

Pe piața de 3,5 tone, din punctul meu de vedere în 
acest an cred că va urma o criză destul de mare a 
auto-specializatelor, pentru că majoritatea firmelor, 

Ce credeți că se va întâmpla pe piața 
românească a transporturilor de marfă, 
mai ales pe cea de 3,5 tone, în acest an?

Avem în jur de 120-130 de unități.
Iar ca total flotă auto deținută de Alex Transport?

Anul 2006 a culminat cu achiziția unui service la 
Mihăilești, în Giurgiu, unde în afara faptului că 
am întreținut flota proprie care crescuse, am 
început să prestăm servicii și pentru terți. Cu 
investiția în service-ul propriu ne-am dorit oare-
cum să închidem cercul operațional, căci 
service-ul lipsea din acest portofoliu.

Ați ales investiția într-un service propriu. De ce?

începând cu 2006, o dată cu liberalizarea granițelor, 
am trecut și la transportul spre Europa de Vest.

indiferent că e Iveco sau Ford sau Mercedes, au 
întârzieri mari în livrare, deci s-ar putea, cred eu, să 
fie o nevoie mare de mașini de 3,5 tone și s-ar putea 
să nu găsim. Tendința de a ne îndrepta spre mași-
nile de 3,5 tone o avem din 2016 și am ajuns acum la 
un număr de 80 de unități.
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Ce frumoasă e Chitila

Parcul Valea Mangului prinde contur

Final de an fericit pentru 11 cupluri din Orașul Chitila

Ș Parcul a prins deja contur după 
decopertatea straturilor de pământ 

și după ce s-a început modelarea 
reliefului de-a lungul albiei pârâului 
Mangu, pentru a integra în peisaj 
elementele construite. S-a început 
plantarea arborilor care vor transforma 
zona într-o locație ecologică 
spectaculoasă, situată într-un ecosistem 
ce s-a dovedit a fi unicat în partea de sud 
a României și care va fi inclus în lista 
ariilor naturale protejate. În paralel, a 
fost trasată zona de protecție de la limita 
oglinzii de apă, piațeta deschisă și 
aliniamentele aleilor ce vor uni 
principalele zone de interes, toate acestea 
urmând, așa cum prevede proiectul, să fie 

C hiar înainte de intrarea în noul an, 11 familii chitilene au fost felicitate și 
premiate cu ocazia aniversării unui moment emoționant: împlinirea a 50 de 

ani de căsătorie neîntreruptă. Gestul oficialităților se dorește a fi un omagiu pentru 
stabilitatea și devotamentul dovedite de aceste 
cupluri și să marcheze, într-un moment emoționant, 
valorile transmise de acestea noilor generații.
La jubileul căsătoriei lor, cele 11 cupluri din 
comunitatea orașului nostru au primit diplome 
aniversare de onoare, iar Primăria Chitila și Consiliul 
Local au aprobat premierea familiilor care împlinesc 
jumătate de veac de căsnicie cu suma de 1.000 lei.

mplinirea celor 172 de ani de la nașterea 
lui Mihai Eminescu și Ziua Culturii 

Naționale au fost marcate, pe 15 ianuarie, și 
la grădinița „Voinicel”, copiii 
de aici dorind să `că nici la 
grădiniță nu este prea devreme 
să înveți despre cel mai mare 
poet al românilor. Astfel, sub 
îndrumarea educatoarelor, pe 
parcursul întregii zile, copiii au 
derulat activități inspirate din 
opera lui Eminescu, au 
descoperit farmecul și 
inocența versurilor unor poezii 
precum „Somnoroase 
păsărele” sau „Ce te legeni, 
codrule?” și au transpus, pe 
hârtie, așa cum s-au priceput la 
vârsta lor fragedă, imaginile conturate prin 
cuvinte de marele poet, chiar dacă pentru cei 
mai mici dintre ei a fost, poate, primul 
contact cu ceea ce înseamnă geniul 
eminescian.

Ziua Culturii Naționale și Ziua Eminescu
celebrate la grădinița „Voinicel”

Î Sub egida cuvintelor lui Tudor Vianu: ,,Fără 
Eminescu am fi mai altfel și mai săraci”, 
preșcolarii de la Voinicel au desfășurat 

p r o i e c t e l e 
tematice: „Darul 
lui Eminescu” 
( m e m o r a r e a 
unor poezii, 
desene și colaje 
inspirate din 
viața și opera 
poetului) și 
„Scrierile lui 
Eminescu - izvor 
de inspiraţie” 
(învățarea unor 
cântece pe 
v e r s u r i 

eminesciene) și au confecţionat tablouri, au 
modelat şi au pictat scene din creaţiile 
marelui poet, toată munca lor fiind apoi 
concretizată într-o expoziţie cu titlul 
„Eminescu – în suflet și în gând” și toți copiii 

de energie electrică și iluminat public, va 
avea sistem de irigat pentru zona activă, 
sistem de supraveghere video de zi și de 
noapte, dar și acces gratuit la internet.
Spectaculosul proiect al parcului Valea 
Mangului, demarat la inițiativa 
primarului Emilian Oprea - preocupat 
constant de conservarea și protejarea 
zonei - are finanțare asigurată din 
fonduri europene nerambursabile și 
urmărește redarea în folosul întregii 
comunități a unui spațiu neutilizat ce va fi 
transformat într-o zonă verde, de 
recreere și agrement și are în vedere 
totodată reducerea semnificativă a 
nivelului de poluare și îmbunătățirea 
aspectului estetic al orașului.

primind la sfârşitul activităţilor ecusoane şi 
diplome cu chipul lui Eminescu. Un impact 
deosebit a avut „Copacul lui  Eminescu”, în 

care preșcolarii din grupa 
mijlocie A, coordonați de 
educatoarea Irina Adam, au 
construit cuiburi de păsărele în 
miniatură, „cuiburi pentru niște 
păsărele mai somnoroase”, cum 
spunea o fetiță din grupă.
„Dragostea pentru cultura 
națională poate fi cultivată încă 
din perioada preșcolarității. La 
această vârstă vibrația 
cunoașterii și emoția trăirilor pot 
fi experimentate cu toată 
inocența, candoarea și puritatea 
specifică. Datoria noastră, a 

profesorilor pentru învățământul preșcolar, 
este să insuflăm copiilor aceste sentimente și 
trăiri înălțătoare", a spus directorul 
grădiniței, prof. Daniela-Ana Militaru.

bordate cu copaci cu coronament impresionant, din specii diferite. Au fost 
plantați până acum 900 de arbori - din cei 1500 care vor înverzi, la final, parcul 
- din circa 200 de specii, făcându-se totodată și lucrările de sprijinire și 
ancorare a acestora de tutori, urmând ca în primăvară, după încălzirea vremii, 
să se efectueze și plantarea arbuștilor decorativi. Parcul, cu o suprafață de 
61.734 mp, va avea patru intrări principale, cu acces pietonal prin 11 puncte, 
zone de belvedere, zonă culturală și sportivă, va fi conectat integral la rețeaua 

Profitând de timpul favorabil, constructorii continuă în ritm susținut lucrările la proiectul Parcului 
Natural „Valea Mangului”, unul dintre cele mai ambițioase obiective urbanistice verzi ale 

administrației publice chitilene.

Pentru comunitatea orașului nostru aceste familii sunt exemple 
frumoase de cupluri, care au adunat împreună 50 de ani de 

viață familială, cu bune și rele, cu griji și bucurii, sunt 
familii în care vedem stabilitate și ajutor 

reciproc și care pentru a ajunge aici au 
învățat, cu siguranță, să iubească, dar și să 
ierte, să fie alături de celălalt și să 
respecte. Le dorim să fie sănătoși, cât mai 
mulți ani împreună și să trăiască în 
continuare în înțelegere, îngăduință și 
multă dragoste!
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Ziarul copiilor

60 de ani de existență,
Școala Gimnazială „Prof. Ion Vișoiu” 

O ȘCOALĂ PENTRU COMUNITATE

“R

F
Sărbătorile vin... la „Voinicel”

inalul anului a fost marcat la grădinița 
„Voinicel” de momentele sărbătorești ale 

serbărilor de iarnă. Chiar dacă cele 12 serbări ale 
grupelor de copii s-au desfășurat online, fiecare grupă 
a inovat cu bucurie lăsându-și imaginația să zburde, 
iar la sfârșit, ca în fiecare an, Primăria orașului Chitila 
a oferit darurile mult așteptate de copii.
Astfel, la grupa mijlocie, cei mici au dansat... 
împreună cu Moș Crăciun, bucurându-se de aceste 
momente și așteptând cu nerăbdare darurile 
Moșului, iar copiii grupelor mari au confecționat 
diferite ornamente și coronițe de sărbătoare, 
folosindu-și imaginația și ascultând colinde specifice 
sărbătorilor de iarnă.
„Serbările din grădiniță, activitățile artistice în 
general sunt un altfel de joacă, o joacă a „micilor 
actori”, o joacă în care copilul se simte altfel și 
satisfacția se citește pe fața lor cu ocazia interpretării 
unor roluri sau cu prilejul recitărilor. Fiecare serbare 
este un prilej de bucurie, încântare, evidenţiere a 
talentului şi a muncii în echipă. În acelaşi timp, e o 
provocare şi o ocazie de a ne transforma în regizori, 

noi, cadrele didactice, în actori, ei, copiii şi în publicul 
spectator on line, dumnealor, părinţii, un public 
foarte subiectiv. La sfârşit, se trage cortina, aplauzele 
binemeritate confirmă reuşita serbării şi se scrie 
astfel o nouă pagină în cartea amintirilor din viaţa de 
preşcolar. Orice serbare şcolară este o sărbătoare, 
atât pentru copii, cât şi pentru dascălii lor şi, nu în 
ultimul rând, pentru părinţii copiilor”, spunea, 
emoționată, Daniela Militaru, directoarea grădiniței.

„Dacă pleci din capitală/ Sau te-ntorci de la Pitești/ Întâlnești în drum o școală/ Răsărită din 
povești”. Prima strofă a imnului Școlii Gimnaziale „Prof. Ion Vișoiu” din Chitila trimite ascultătorul 

într-un univers magic plasat pe coordonate reale de spațiu, într-o localitate limitrofă Capitalei.
ăsărită din povești”, școala noastră își 
conturează identitatea într-o comunitate 

dinamică, crescută din rădăcini puternice și ancorată 
într-o realitate pe care o gestionează cu gândul la 
viitor. Recunoscută ca reper în învățământul ilfovean, 
se bucură de un renume clădit în timp atât prin aspi-
rațiile și performanțele elevilor care i-au trecut pragul 
de-a lungul existenței sale, cât și prin efortul și dedi-
carea dascălilor săi, despre care, cel al cărui nume îl 
poartă unitatea de învățământ spunea că „au trudit în 
această școală, pentru a modela suflete, formând 
generații de oameni care respectă munca și care își 
iubesc neamul și țara.” (Ion Vișoiu – Școala Generală 
Nr. 185 Chitila – 35 de ani de existență).
An de an, în perioada 22-23 ianuarie, se sărbătoresc 
Zilele Școlii, din considerente dezvăluite în lucrarea 
citată: 22 ianuarie 1962 a fost ziua în care s-a întrunit 
primul „Consiliu Pedagogic” al profesorilor, iar ziua 
următoare, 23 ianuarie, a fost ziua în care clopoțelul a 
sunat pentru prima dată pentru cei 560 de elevi orga-
nizați în 16 clase.
De aceea, celebrarea Zilelor Școlii a devenit o tradiție 

respectată cu sfințenie și trăită cu multă bucurie, preț 
de, iată, două decenii, de toți actorii actului 
educațional și factorii interesați: copii, părinți, reprez-
entanți ai autorităților publice locale și centrale, part-
eneri și colaboratori, întreg personalul școlii.
Ne dorim ca această aniversare a 60 de ani de activi-
tate neîntreruptă în slujba educației să se întipărească 
în conștiința și în memoria tuturor chitilenilor. 
Pentru că tema acestui an 
vizează locul școlii în comuni-
tate, ne vom lua libertatea de a 
marca această sărbătoare prin 
activități desfășurate până la 
sfârșitul anului școlar, cu sper-
anța și încrederea că o vom face 
împreună, în spațiul prietenos al 
școlii, atunci când contextul 
pandemic va permite acest lucru.
La mulți ani, școala noastră dragă!

Director,
prof. Ștefania Duminică
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MARELVI IMPEX S.R.L.

angajează

MANIPULANT DEPOZIT - Rudeni 

Cerințe:
-disponibilitate pentru efort fizic;
-seriozitate și corectitudine;
-atenție la detalii;
-experiența anterioară în cadrul unui depozit constituie avantaj;

Descrierea jobului:
- manipularea mărfurilor și depozitarea acestora în locația core-
spunzătoare cu ajutorul stivuitorului;
- pregătirea mărfurilor pentru încărcare/descărcare conform doc-
umentelor și indicațiilor gestionarului
- participarea la inventarierea periodică a mărfurilor;

Adresa locului de muncă: 
Park Logistic MLP, str. Macului, nr. 9, localitatea Rudeni, oraș 
Chitila, jud. Ilfov 

Căutam colegi pentru noua 
locație din MALL COLLOSEUM, 
Șos. Chitilei, pentru pozitiile:
1. Ajutor bucătar
2. Lucrător bucătărie 
3. Casier/ Asistent manager

Ești candidatul ideal dacă: 
-Îți place să gătești și o faci cu pasiune;
- Ai diplomă în domeniu și/sau experiență în câmpul muncii 
- Ești curios și vrei să înveți mereu lucruri noi;
- Ești harnic, conștiincios  și ai o atitudine orientată către client 

Beneficii:
- Pachet salarial atractiv, bonuri de masă și bonusuri în funcție de 
performanțe;
- Locație ușor accesibilă în centru comercial/mall, cu facilități 
moderne;
- Training inițial plătit, training ulterior constant;
- Vei face parte dintr-o companie nouă, în plină expansiune, cu 
reale  șanse de promovare. 

Relații și CV-uri pe e-mail: contact@topzoneservices.ro și 
la nr. tel.: 0735308780

Jazz Pizza a pregătit pentru 
clienți o varietate de prepa-
rate! 

În afară de bucatele specifice, în 
meniul nostru se regăsesc 

burgeri, paste, salate și diferite deserturi. Din dorința de a aduce mai 
aproape de dumneavoastră gustul bucatelor savuroase, ne găsiți 
începând de luni până duminică, în intervalul orar 10:00 – 22:00.

Mai mult de atât! De luni până vineri, bucătarii noștri vă vor 
pregătii masa de prânz, Meniul Zilei la doar 24 lei. 

Pentru comenzi: 0765318451 sau 0755837726.

S-a deschis
Pizzeria Jazz

Chitila, Șos. Banatului, nr. 115

Livrare la domiciliu sau 
ridicare personală a comenzii!

Un loc stilat și cu tradiție pe care 
nu ai voie să-l ratezi: „Casa 
vânătorească” de pe malul Lac-
ului cu Nuferi din Chitila. O lume 
cu aspect stilat și migălit temeinic, 
îmbrăcată în discreție și răsfăț și 
ferită de agitația orașului, care te 
va convinge că gastronomia făcută 
cu suflet şi artă poate face din 

orice zi o sărbătoare a gustului. Cu un spațiu generos, desenat cu arhi-
tecturi florale încântătoare, crama cu separeuri romantice şi salonul cu 
decoraţiuni originale, „Casa vânătorească” este locul ideal pentru cazare, 
dar și pentru orice masă a zilei. 
Vei descoperi o gastronomie tradiţională cu gusturi, arome şi special-
ităţi unice, delicatese și meniuri speciale pentru evenimente speciale, 
spre deliciul oaspeților Casei.
Șos. I.C. Brătianu nr, 19
Rezervări la: 0762.048.434 pentru restaurant și 0213.807.085 pentru hotel.

Casa Vânătorească
Distins elegant și rafinat 

10 minute - 3,4 lei
din Chitila în București!
Cel mai rapid mijloc de transport către Capitală rămâne 
trenul. În condiții confortabile și extrem de civilizate, cu 32 
de curse zilnic, drumul din Gara Chitila în Gara de Nord 
București, durează doar 10 minute, mult mai puțin decât în 
varianta auto, extrem de aglomerată uneori, iar prețul unui 
bilet este de 3,4 lei. 
Pentru a veni în sprijinul călătorilor care doresc să ajungă rapid 
în Capitală sau care fac regulat acest drum, vă punem la dispoziție 
orarul trenurilor de călători din stația CFR Chitila pe relația cu 
Bucureștiul, precum și prețul biletelor și abonamentelor: 
Preț bilete CFR Chitila - București:
- bilet tren Regio - 3.4 lei;    - bilet tren Regioexpres - 4,4 lei;
- bilet tren InterRegio - 11, 6 lei;        - bilet dus-întors - 8 lei;
- abonament lunar nr. nelimitat de călătorii (valabil pe toate 
trenurile: R, IR, Rexpres) - 75 lei;
- abonament săptămânal regio (valabil pe toate trenurile) - 20 lei; 
Acestea sepot achiziționa de la casa de bilete CFR între orele 
07.00 - 19.00. În afara acestor ore se pot achiziționa din 
tren, de la conductor. 
- bilet tren particular - 3,5 lei (se obține din tren, de la conductor) 


